
ZAPISNIK 2. SEJE SVETA STARŠEV OŠ dr. Franja Žgeča v šolskem letu 2024/2025,  

ki je bila v četrtek, 23. januarja 2025, ob 17. uri v zbornici šole.  

 

 

Prisotni: Renata Štebih – 1. a, Roman Vnuk – 2. a, Rok Krušič – 3. a, Dominik Kukovec – 3. 

b,  Dušanka Petrovič – 4. a, Andreja Horvat Krajnc – 4. b, Marija Kovačec – 5. a,  Katja Zorli 

Leben – 5. b, Branka Slodnjak – 6. a, Ozmec Gracer Janja – 8. a, Janez Jakopin – 9. a, Nataša 

Pihler Brumen – 9. b, Alenka Vnuk – Zajčki,  Stanislav Ciglar– Sončki, Boris Vuk – Bibe, Žan 

Kristl - Žabice in Iztok Hrastar – ravnatelj OŠ.  

Opravičeno odsotna: Danijel Železnjak – 7. a in  Barbara Vindiš Bratušek – 2. b 

Neopravičeno odsotna: Sanja Florjanič – Balončki in  Drago Belovič -  Pikapolonice 

 

Gospod predsednik je pozdravil prisotne in predstavil  

 

dnevni red: 

1. Pregled Vzgojnega načrta in Pravil šolskega reda. 

2. Pobude, predlogi, vprašanja. 

 

K 1. točki  

Gospod predsednik je predal besedo gospodu ravnatelju.  

Gospod ravnatelj je pozdravil prisotne in zaželel vsem vse dobro v novem letu. Gradivo za 1. 

točko so člani Sveta staršev prejeli z vabilom na sejo.  

Povedal je, da je bil na  šoli v mesecu oktobru inšpekcijski pregled, inšpektorica je predlagala, 

da spremenimo in obnovimo obstoječi Vzgojni načrt in Pravila šolskega reda. Gospod ravnatelj 

je predstavil spremembe v obeh dokumentih. Oba dokumenta smo v pregled že posredovali 

inšpektorici. 

Obnoviti smo morali tudi Pravila o zavarovanju osebnih podatkov, ki bodo  predstavljena na 

drugi seji. 

Gospod predsednik je pozval člane Sveta staršev, da podajo mnenja in pripombe na predlog  

sprememb Vzgojne načrta in predlog sprememb Pravil šolskega reda. 

Pripomb ni bilo, predlagana sta bila sklepa:  

 

1. SKLEP 

Svet staršev je predlog sprememb Vzgojnega načrta OŠ dr. Franja Žgeča Dornava 

obravnaval in o njem podal pozitivno mnenje. 

 

2. SKLEP 

Svet staršev je predlog sprememb Pravila šolskega reda OŠ dr. Franja Žgeča Dornava 

obravnaval in sprejel. 

 

Predlagana sklepa so člani Sveta staršev z dvigom rok soglasno potrdili.  

 

K 2. točki  

Gospod Kukovec je predlagal obnovitev pravil Hišnega reda, predvsem pravila kodeksa  

oblačenja v osnovni šoli. 

Gospod ravnatelj bo pridobil več primerov kodeksa oblačenja ostalih osnovnih šol ter jih 

posredoval članom, tako da bodo to tematiko lahko obravnavali na eni izmet naslednjih sej. 



Člani Sveta staršev so se pogovarjali o modi in načinu oblačenja učencev. Težava oblačenja ni 

samo pri puncah je lahko tudi pri fantih. 

Gospa Andreja Horvat Krajnc je vprašala, če se je šola prijavila v brezplačno šolo smučanja.  

Gospod ravnatelj je odgovoril, da šola ni prijavljena na omenjeno šolo smučanja, ker ni v celoti 

brezplačna, šola organizira Zimsko šolo v naravi.  

Gospod ravnatelj je povedal, da naj se starši, predstavniki razreda z raznimi vprašanjih  obrnejo 

na predsednika Sveta staršev, na razrednika ali na ravnatelja šole. 

Ga. Slodnjak je vprašala glede prevozov učencev v šolo, ki so jih člani obravnavali na zadnji 

seji Sveta Staršev in kjer je bilo dogovorjeno, da bodo člani Sveta staršev pripravili seznam 

učencev, ki na avtobusni liniji Dornava - Lasigovci čakajo dalj časa na prevoz.  

Gospod predsednik je povedal, da je po pregledu ugotovil, da so po posameznem dnevu 3 ali 4  

učenci, ki se vozijo na tej relaciji. Vseh učencev je 17, govoril je z  direktorico in županom 

občine Dornava o možnosti dodatnega prevoza, vendar sta ga zavrnila. Pogovarjali so se tudi o  

možnosti nakupa manjšega avtobusa ali pomoči prevoza gasilcev. Od takrat gospod predsednik 

od občine  Dornava ni dobil odgovora. Gospod Ciglar je povedal, da so se o tem pogovarjali 

tudi na občinski seji, en krog, ki ga zdaj naredi avtobus stane letno občino 57.000,00 €.  

Gospod ravnatelj je povedal, da lahko še enkrat zadevo predstavi na seji Sveta šole, vendar se 

boji, da ne bo ugodnega odgovora.  

Člani Sveta staršev so se pogovarjali o možnostih prevoza učencev. 

Gospa Slodnjak je predlagala spremembo urnika tako, da bi bil prilagojen prevozu učencev.  

Gospa Slodnjak je povedala, da so kolone v času kosila še vedno velike, prednost imajo mlajši 

učenci, dežurni učitelji niso vedno prisotni. 

Gospod ravnatelj je povedal, da so se o tem strokovni delavci pogovarjali na jutranjem sestanku 

in sprejeli sklep o ravnanju učencev pri prevzemu kosila. Kolona še vedno je, vendar učenci ne 

čakajo dolgo, to je gospod ravnatelj sam preveril.  

Gospa Slodnjak, predstavnica 6. razreda je povedala, da so ji starši sporočili, da učenci določene 

hrane ne dobijo, da večkrat zmanjka hrane, zato starši predlagajo nadzor deljenja hrane.  

Gospod ravnatelj je povedal, da učenci dobijo glavni obrok, če pa hrana ostane je prav, da se 

razdeli med učence.  

Ga. Dušanka Petrovič je povedala, da tudi njena hčerka doma pove, da eni otroci dobijo več 

hrane eni pa ne.  

Gospa Slodnjak je še enkrat povedala, da je predstavnica staršev 6. razreda in da predvsem 

sporoča mnenja  staršev. Starši so izrazili nezadovoljstvo z določenimi izjavami  učiteljice pri 

predmetu gospodinjstva.  

Gospod ravnatelj se bo z učiteljico pogovoril, še enkrat povedal,  da se naj starši v primeru 

raznih problemov takoj obrnejo na razrednika ali na ravnatelja. 

Gospod Boris Vuk je vprašal glede odjave otroka v enoti vrtec preko programa  E asistent. 

Gospod ravnatelj je povedal, da v enoti vrtec deluje program E asistent, ki ne ponuja možnosti 

elektronske odjave. V načrtu je, da se vzpostavi tudi v enoti vrtec program Lopolis, ki omogoča 

takšno odjavo.  

Gospod predsednik  je povedal, da so imeli učenci proti koncu šolskega leta  veliko obveznosti 

in preverjanja znanja. Na seji Sveta staršev so se že pogovarjali, da bi v učnem programu 

razvrstili preverjanja znanja in razne dejavnosti čez celo šolsko leto. Vprašal je, če obstaja 

tabela iz katere bi bilo razvidno, kdaj ima učenec pisno in kdaj  ustno preverjanje.  



Gospod ravnatelj bo o tem govoril z strokovnimi delavci  na pedagoški konferenci. 

Šola bo organizirala predavanje o ADHD – motnji, gospod ravnatelj je opozoril člane naj 

apelirajo na ostale starše, da se udeležijo omenjenega predavanja. 

Gospa Renata Štebih je omenila tudi knjigo o ADHD motnji. 

Gospod Vuk Boris je omenil, da so se v enoti vrtcu v dveh skupinah menjali pomočnici 

vzgojiteljice.  

Gospod ravnatelj je povedal, da so v skupini v enoti vrtec menjali pomočnici vzgojiteljic, ker 

je bilo to potrebno zaradi lažjega dela tandema vzgojiteljice in pomočnice.  

  

 

 

Gospod predsednik se je zahvalil za udeležbo in sodelovanje. 

Seja je bila zaključena ob 18.40. 

 

Delovodnik št. 900-2/2025-2 

 

 

Zapisnik pisala:                                                                             Predsednik Sveta staršev: 

Mira Vesenjak                                                                                       Janez Jakopin                                                              

                                                                                                                                                                          

PRILOGA: podpisna  list 


